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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Valdi Gobo (SDP) je na 40. redovnoj sjednici Gradskog 
vijeća Grada Labina održanoj 29. rujna 2020. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Krajem 2008. ili početkom 2009. godine, na zahtjev Gradskog vijeća mladih iza autobusnog 
kolodvora izgrađen je skate park. 
Sada je to devastirano koje nitko ne održava, niti koristi: 
Pitanje: Da li se planira privesti pravoj svrsi, ako ne bilo bi poželjno ukloniti ostatke.“ 
 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Gradonačelnik Grada Labina Valter Glavičić: 
 

„Zahvaljujem na pitanju gospodinu Gobu. U principu se slažem sa opaskom. To je bilo 

dvanaestak godina unatrag, mladi su na neki način od svih lokacija i od svih potreba, u tom 

trenutku smatrali da je to najbitnije i najpotrebnije. Ondašnje Gradsko vijeće, ondašnji 

Gradonačelnik, izvršna vlast je to ispoštivala. Vrijeme je pokazalo da baš nije u nekoj prevelikoj 

funkciji i nije niti u nekom pre dobrom stanju, ali mislim da je ipak najbolje opet se savjetovat 

sa onima koji to koriste, koji su krajnji korisnici i vidjeti njihovo razmišljanje, bez obzira što 

mislim nekako na tragu Vas, ovako osobno mogu se složit, ali mislim opet konzultirat Savjet 

mladih i naše mlade i vidjet da li renovirat odnosno obnovit objekat na istoj lokaciji ili 

jednostavno ga maknut obzirom da se vrlo malo koristi.“ 
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